
 

REFERAT FRA STYREMØTE 19. SEPTEMBER 2024 

TIL STEDE:  

Styret:  Siv Wiken, Målfrid Vik Sønstabø, Grete Fuglem Tennås, Edith Nøkling, Bernt Reitan Jenssen og 

Lars Baukhol  

Adm.:   Olov Grøtting.  

 

 

Sak 31/24 Rapporten om Digital Tjenesteutvikling. 

 

Vedtak:  

Styret viser til rapporten «En stegvis tilnærming til ett felles samarbeid for digital 

tjenesteutvikling» og styrets vedtak i sak 24/24 av 27. juni 2024.  

Styret presiserer at i det videre arbeidet er Kollektivtrafikkforeningens ansvar relatert til 

følgende:  

• Å oppfordre til diskusjoner og prosesser hos medlemmene og deres eiere 

• At Topplederforum drøfter status i arbeidet i første halvår 2025.  

 

Styret er kjent med at det er satt ned arbeidsgrupper av Tet Digital og OMS, som har startet 

arbeidet videre. Dette er positivt, og det er viktig at man sikrer riktig ambisjonsnivå i arbeidet 

og at man har ressursene til det arbeidet som planlegges gjennomført. 

 

Strategisk Samhandlingsforum i regi av Jernbanedirektoratet bør reetableres i ny form. Det er 

viktig at man deretter blir enige om hvilke nasjonale grunntjenester man skal utvide med, og 

sikre at finansieringsplan blir spilt inn til statsbudsjettet.  
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